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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BANDEROVO 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/10-18/6 
URBROJ:  2170/01-09-10-10-2 
Rijeka,  21.06.2010. 
                                    

   
 

ZAPISNIK 
SA 1. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
1. sjednica VMO Banderovo održana je 21.06.2010. (ponedjeljak) s početkom u 19 i 15 sati u 
prostorijama MO Banderovo, Rudolfa Tomšića 15. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Nada Pindulić, predsjednik VMO, 
- Nadja Poropat, zamjenik predsjednika VMO, 
- Anton Blažeković, član VMO 
- Elvis Šutalo, član VMO 
- ðulijana Desanti, tajnica MO  
  
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Salih Bačinović, član VMO 

Usvajanje zapisnika konstituirajuće sjednice VMO održane 17.06.2010. 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Nada Pindulić, te  predložila slijedeći  
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje Pravila o radu MO Banderovo 
2. Usvajanje Poslovnika o radu VMO Banderovo 
3. Donošenje Odluke o osobama ovlaštenim za potpis financijskih dokumenata i akata Vijeća 
4. Razno. 

 
 
AD 1 
 
Predsjednica VMO Nada Pindulić otvorila je raspravu o prvoj točki dnevnog reda, usvajanju Pravila 
o radu MO Banderovo. 
Odluka; 

• S obzirom da članovi Vijeća MO nisu imali primjedbi na Pravila o radu MO 
Banderovo, Vijeće MO jednoglasno ga je usvojilo. 

 
 
AD 3  
 
Predsjednica Vijeća izvijestila je Vijećnike da je potrebno donijeti Odluku o osobi koja će uz 
predsjednika Vijeća biti ovlaštena za potpis financijskih dokumenata i akata Vijeća. Gosp. Anton 
Blažeković predložio je da uz predsjednika Vijeća potpisnik financijske dokumentacije bude gosp. 
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Elvis Šutalo s obzirom da ima iskustva u starom sazivu Vijeća, te da je verziran u organizaciji 
sportskih turnira i osobno  nabavlja sve što je potrebno za realizaciju istih, pa stoga smatra ovaj 
prijedlog opravdanim. S obzirom da ostali Vijećnici nisu imali primjedbi na prijedlog Antona 
Blažekovića donijeta je slijedeća:  
Odluka: 

• Vijećnici su se jednoglasno složili da uz predsjednicu Vijeća MO Banderovo, Nadu 
Pindulić, druga osoba za potpisivanje financijskih dokumenata i akata Vijeća bude 
Elvis Šutalo. 

 
Ad 4 - RAZNO 
Ad 4 - 1 
Nadia Poropat istakla je da su na raskršću ulica Uspon Ladislava Tomee i Braće Branchetta vrlo 
česte prometne nesreće, zato što se vozači ne pridržavaju propisa i ne prilagoñavaju brzinu 
uvjetima i znakovima ne cesti, te predlaže da se postave vibrirajuće trake kako bi se onemogućila 
brza vožnja tom vrlo prometnom cestom, te nadalje ističe da problem postavljanjem treptajućeg 
znaka upozorenja na pješake zbog blizine škole u Vukovarskoj ulici nije riješen, zato što vozila i 
dalje jure, te su postojeće vibrirajuće trake istrošene pa ih treba hitno izmijeniti. Nakon iznijetog 
donijeta je jednoglasno slijedeća 
Odluka: 
da se podnese zahtjev Rijeka prometu da se postave vibrirajuće trake u ulici Braće 
Branchetta i to: neposredno prije raskršća sa ulicama Uspon Ladislava Tomme i Rudolfa 
Tomšića, prije Medicinskog fakulteta, te prije Strojarsko brodograñ. škola za industr. i obrt. 
zanimanja, a u Vukovarskoj ulici da se zamijene postojeće vibrirajuće trake. 
 
Ad 4 – 2 
Obzirom da je Banderovo brdovito, te prilikom čestih i jakih kišnih dana slijevaju se oborinske 
vode u šahte koje se natrpane smećem, pijeskom i kamenjem (uslijed velikih oborina), pa mnogi 
grañani nakon takvih kiša redovito imaju potopljene konobe i stanove, a sve zbog toga što šahte 
ne mogu primiti veliku količinu oborinskih voda,  jednoglasno je donijeta 
Odluka: 
da se dostavi zahtjev OGU za komunalni sustav, te Vodovodu i kanalizaciji da se češće i 
redovitije čiste i održavaju šahte na cijelom području Mjesnog odbora Banderovo, upravo 
zbog same konfiguracije tla, a kako bi se spriječile veće posljedice. 
 
Ad 4 – 3 
Elvis Šutalo dao je prijedlog da do slijedeće sjednice Vijećnici razmisle o pododborima za kulturu, 
sport, ekologiju,... te da daju svoje ideje i prijedloge,  isti pododbori olakšali bi rad Vijećnicima, a  
grañane bi uključili i aktivirali na suradnju sa MO i rad na programima i aktivnostima. 
  
 
 
Sjednica je završila u 20 i 20 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu                           Predsjednica VMO Banderovo: 
                      tajnica MO: 
 
                  ðulijana Desanti                                                                 Nada Pindulić 
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